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Protokół Nr  6/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 28 sierpnia 2024 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 
   - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

-  w sprawie podjęcia przez Miasto zadania z zakresu właściwości Województwa  
   Zachodniopomorskiego obejmującego utrzymanie rond w ciągu drogi wojewódzkiej   

w granicach miasta Białogard  – druk A, 
- w sprawie udzielenia dotacji na opracowanie dokumentacji projektowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków – druk C, 

- o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk D ,  
- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 

– druk E, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta – druk F. 
3. Sprawy różne.     
4. Zamknięcie posiedzenia.              

 

 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 800 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Przemysław 

Lis. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  

 
 

Ad 2 
Przewodniczący Komisji Przemysław Lis poddał pod głosowanie zmianę porządku Komisji na 

prośbę radnego Roberta Borkowskiego wnioskodawcy projektu oznaczonego literą F. 
Przegłosowano przeniesienie projektu uchwały druk – F na początek punktu 2,  

głosując: za-5 (jednogłośnie). 
W wyniku głosowania porządek został zmieniony. 

 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta – druk F. 
Przedstawił: Robert Borkowski wnioskodawca projektu wraz z autopoprawką 

 
Przewodniczący Komisji Przemysław Lis – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął 
dyskusję w  w/w punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 
za – 3, przeciw-2, wstrzymało się-0. 

 
-  w sprawie podjęcia przez Miasto zadania z zakresu właściwości Województwa  
   Zachodniopomorskiego obejmującego utrzymanie rond w ciągu drogi wojewódzkiej   

w granicach miasta Białogard  – druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 
 
- w sprawie udzielenia dotacji na opracowanie dokumentacji projektowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków – druk C, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski, który wyjaśnił po zapytaniu radnego 

Przemysława Lisa, że około 5 lat temu Miasto dofinansowało kościół p.w. 
NNMP w kwocie ponad 300 tys. zł. 

 
Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 
 
       - o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk D, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak z autopoprawką 
 

Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 

za – 4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 
– druk E, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 

Przewodniczący Komisji – otworzył dyskusję a po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję 
w  w/w punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

Na tym zakończono w/w punkt. 
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Ad 3  

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych spraw. 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.845 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 
 

   Przewodniczący Komisji 
 

          /-/ Przemysław  Lis 


